

Date: 27 January 2026

التاريخ: 27 يناير 2026

Approval of Financial Statements for the Year Ended 31 December 2025 and Recommendation for Cash Dividend Distribution

Oman Arab Bank SAOG ("the Bank") announces that the board of directors ("the Board"), at its meeting held on 27 January 2026, resolved as follows:

- Approved the Bank's financial statements for the year ended 31 December 2025.
- Recommended a cash dividend of $\text{O} 0.005$ per share.

The financial statements and the proposed dividend are subject to the approval of the Central bank of Oman and the shareholders at the Annual General Meeting scheduled to be held on 30 March 2026.

الموافقة على البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والتوصية بتوزيع أرباح نقدية

يعلن بنك عمان العربي ش.م.ع (البنك) أن مجلس الإدارة (المجلس) خلال إجتماعه الذي عقد بتاريخ 27 يناير 2026 قد اتخذ القرارات التالية:

- الموافقة على البيانات المالية للبنك للسنة المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025.
- التوصية بتوزيع أرباح نقدية بمقدار $\text{O} 0.005$ للسهم الواحد.

تخضع البيانات المالية و توزيعات الأرباح الموصى بها لموافقة البنك المركزي العماني ومساهمي البنك خلال إجتماع الجمعية العامة السنوية المقرر عقدها في 30 مارس 2026.

Yours sincerely,

وتفضلا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



سليمان الحارثي
الرئيس التنفيذي
Sulaiman Al Harthi
Chief Executive Officer